
 

 

Ordinær generalforsamling 
17. februar 2022 kl. 19.30-
22.00 

Referat 
Der var indkommet en del afbud pga. sygdom og andet, så generalforsamlingen blev gennemført med kun 5 

fremmødte deltagere. 

1. Valg af dirigent. 

a. Henrik Rasmussen blev valgt som dirigent og takkede for valget. Han kunne 

konstatere, at generalforsamlingen var rettidigt indvarslet. 

2. Bestyrelsens beretning for det forløbne år. 

a. Formanden gennemgik bestyrelsens beretning, og den blev modtaget med applaus. 

Beretningen er vedhæftet referatet. 

3. Fremlæggelse af regnskab for det forløbne år. 

a. Kassereren fremlagde regnskabet for 2021. Vi har brugt mange penge på 

vedligehold og især opgradering af containerområdet. Regnskabet udviser et 

kalkuleret underskud på 8700, men kassebeholdningen ved årets udgang var 10100 

– altså stadig positiv. 

b. Der blev spurgt ind til klubbens elforbrug, som primært går til opvarmning af 

klubhuset. El-udgifterne 2021 løber op i 8700 kr. Bestyrelsen opfordres til at tage 

initiativer til at forsøge at nedbringe energiforbruget. 

c. Regnskabet er revideret og fundet i orden og blev modtaget af 

generalforsamlingen. Regnskabet er vedlagt. 

4. Indkomne forslag. 

a. Der var ikke nogen forslag til behandling på generalforsamlingen, hverken fra 

bestyrelsen eller fra medlemmerne. 

i. Det kan dog nævnes, at Jesper Møller havde genfremsat sit forslag fra den 

corona-aflyste generalforsamling 2021 om nedsættelse af klubhusudvalg. 



 

Forslaget var ikke aktuelt længere og var blevet trukket tilbage, da 

processen allerede er i gang. Se nærmere under eventuelt. 

5. Fremlæggelse af budget, samt fastsættelse af kontingent for det kommende år. 

a. Kassereren fremlagde bestyrelsens forslag til budget for 2022. 

b. Bestyrelsens forslag til kontingent, som fremgår af vedlagte budget blev vedtaget 

og budgettet godkendt. 

6. Valg af medlemmer til bestyrelsen. 

a. På valg er 1 bestyrelsesmedlem1 

b. Evald Lynggaard blev genvalgt for 1 år og Lotte Krukiewicz og Bettina Grønbech blev 

valgt for 2 år. 

7. Valg af en bestyrelsessuppleant. 

a. Kirsten Rasmussen blev valgt som suppleant til bestyrelsen. 

8. Valg af en revisor og en revisorsuppleant. 

a. Guri Pedersen blev valgt som revisor, og Anne Johanne Jensen blev valgt som 

revisorsuppleant. 

9. Eventuelt. 

a. Snakken om nyt klubhus fra mødet sidste torsdag fortsatte. Der var enighed om, at 

det er vigtigt med et grundigt forarbejde, og at processen ikke skal hastes igennem. 

Det blev foreslået at bruge de to klubaftener i marts på dels at diskutere vision for 

klubben og på den baggrund udarbejde kommissorium for den arbejdsgruppe, der 

skal nedsættes. 

b. Det vil være en god ide, at den endelige beslutning om opstart af arbejdsgruppe og 

kommissorium for gruppen træffes på en ekstraordinær generalforsamling. 

c. Det blev foreslået, at bestyrelsen undersøger fordele og potentiale i at indføre 

Rokort i klubben. App-en indeholder blandt andet en elektronisk ro-journal, lige 

som den også giver et overblik over klubbens grej, roerstatus, igangværende og 

kommende ture og arrangementer. App-en kan benyttes fra mobiltelefon. Henrik 

Rasmussen vil gerne være konsulent i forbindelse med implementeringen af 

Rokort, hvis det besluttes. 

Referent: Michael Thaarup 

 
1 På valg er Evald Lynggaard. Desuden skal vi vælge yderligere to medlemmer til bestyrelsen. 


